

Title (en)
MACHINE FOR MAKING COVERINGS OF CONCRETE AND SIMILAR PRODUCTS.

Title (de)
VORRICHTUNGEN ZUM ERSTELLEN VON BETON- UND ÄHNLICHEN DECKEN.

Title (fr)
MACHINES POUR L'EXECUTION DE CHAPES EN BETON ET PRODUITS ANALOGUES.

Publication
EP 0269708 A1 19880608 (FR)

Application
EP 87903887 A 19870617

Priority
FR 8608742 A 19860617

Abstract (en)
[origin: WO8707921A1] The machine for making coverings of concrete and similar products poured from a hopper (19) is characterized in that it comprises a frame (1) supporting by means of at least two rollers (3, 7) an endless sheet (8) of which the width corresponds at least to that of a distributor of the hopper (19), means for driving (12, 13) the sheet being provided in order to make its surface slide on the covering (9) progressively formed during the displacement of the frame which carries it.

Abstract (fr)
La machine pour l'exécution de chapes en béton et produits analogues déversés d'une trémie (19), caractérisée en ce qu'elle comporte un châssis (1) supportant, par au moins deux rouleaux (3, 7) une nappe sans fin (8) dont la largeur correspond au moins à celle d'un distributeur de la trémie (19), des moyens d'entraînement (12, 13) de la nappe étant prévus pour que sa surface glisse sur la chape (9) progressivement formée lors du déplacement du châssis qui la porte.

IPC 1-7
E01C 19/48; E01C 19/42; E01C 19/40

IPC 8 full level
E01C 19/40 (2006.01); **E01C 19/42** (2006.01); **E01C 19/48** (2006.01)

CPC (source: EP)
E01C 19/405 (2013.01); **E01C 19/42** (2013.01); **E01C 19/4833** (2013.01); **E01C 19/4866** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8707921A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8707921 A1 19871230; AU 7515487 A 19880112; EP 0269708 A1 19880608; FR 2600091 A1 19871218; FR 2600091 B1 19881021

DOCDB simple family (application)
FR 8700224 W 19870617; AU 7515487 A 19870617; EP 87903887 A 19870617; FR 8608742 A 19860617